

Ready-to-Drink / Sedia untuk minum
服用方法



1 to 2 tea bags daily after meal, steep tea bag in hot water for 15 minutes.

1-2 bag teh setiap hari selepas makan. Letak bag teh dalam air panas selama 15 minit.

每日一至二包，把茶袋浸泡在热水内15分钟后饮用。



Each sachet is good for 2 brewing. Individuals may consume 1 to 2 sachets a day, gauged by ideally 2 to 3 defecations a day.

Setiap pek boleh dijerang untuk 2 kali. Individu boleh mengambil 1-2 bag teh setiap hari untuk pembuangan air besar sebanyak 2-3 kali setiap hari sebagai anggaran yang ideal.

每茶袋可冲泡两次，建议一天内可饮用1至2茶袋。理想排便次数是每日2至3次（效果因人而异）。



Testimony 见证

“I've tried many slimming products to reduce body weight & water retention but they do not show any results so I gave up trying. However, I was recommended to Total Image Beauty Dutox Tea by a good friend & surprisingly it effectively reduced my water retention problem & overtime, helped me lose 4kg of body weight with some exercise & without strictly reducing meal portions. Now I can enjoy my food without worrying about gaining weight. I am thankful to have found a good & affordable product which is also convenient for me to bring along whenever I travel!”

Emmy Cheong
36 years old
User of Beauty Dutox Tea since Dec 2015
于2015年12月开始服用 Beauty Dutox Tea

“我曾经尝试多种瘦身产品以减轻我的体重与水肿问题，但屡试无效。直到我遇到 Total Image Beauty Dutox Tea，它让我有意外收获，不但帮助我成功减重4公斤，同时解决我的水肿问题，期间我维持适量的运动与均衡的饮食。现在我可尽情享受美食但无须担心体重增加。很开心能找到有效、经济实惠且方便携带的瘦身产品，就连旅行也不忘带着它。”

* The effect of the product may vary among individuals. This is a traditional product advertisement. This should be taken with balanced diet and regular exercise.

* Kesan produk mungkin berbeza di kalangan individu. Ini iklan produk tradisional. Pemakanan seimbang dan senaman yang kerap adalah diperlukan.

* 产品及功效因人而异。此为传统产品广告。此为传统产品广告。



Caffeine Free • Sugar Free • Colorant Free
• Hygienically packed with individual sachets

• Bebas Kafein • Bebas Gula • Bebas Pewarna Makanan
• Dibungkus dengan bersih dengan pekat individu

• 无咖啡因 • 无糖 • 无人工色素
• 卫生独立包装



TOTAL IMAGE
Established Since 1984

TOTAL IMAGE REGIONAL (M) SDN BHD (191069-U)
Lot 32, Jalan E 1/3, Taman Ehsan, 52100 Kepong, Selangor.
HOTLINE: 03-6272 1111 enquiry@totalimage.com.my

Available at all leading pharmacies nationwide.
Terdapat di semua farmasi utama di seluruh negara.
在全国各大西药行均有出售。

K.K.L.I.U 1602/2016

TOTAL IMAGE
Beauty
Dutox Tea



MAL 04125589T



This is a traditional product advertisement. Ini iklan produk tradisional. 此为传统产品广告。



Why Detox?

Our bodies naturally detox everyday as part of a normal body process to eliminate toxins. Unfortunately in this urban world, with more and more toxic agents found in the water we drink, the food we eat and the air we breathe, our bodies have a difficult time keeping up! Furthermore, stress will cause our body's immune system to weaken and increase our body's exposure to toxins. Overtime, we will be prone to fall sick easily, fatigue, poor skin quality, bloated stomach, indigestion and worst of all, gain weight easily!

Spring Clean your body with Refreshing Tea

Lose off the inches & regain a healthy body simply by sipping a cup of delicious, freshly brewed Beauty Dutox Tea a day. This 5-in-1 natural, herbal formulation is your answer to a slimmer, healthier you!



Kenapa nyahtoksin?

Badan kita secara semula jadi menyah toksin setiap hari sebagai satu proses badan yang normal untuk menyingkirkan toksin. Malangnya di dunia bandar hari ini, badan kita lebih sukar menjalani proses nyahtoksin akibat lebih banyak agen-agen toksik yang terdapat di dalam minuman, pemakanan dan juga udara di sekeliling kita. Tambahan pula, tekanan kerja boleh juga menyebabkan sistem imun badan kita menjadi lemah lalu meningkatkan pendedahan badan kita kepada toksin. Lama-kelamaan, kita akan lebih mudah jatuh sakit, letih, mempunyai kualiti kulit yang kurang baik, perut kembung, ketidakhadaman dan paling teruk sekali, cepat naik berat badan!

Bersihkan badan anda dengan Teh yang Menyegarkan

Hilangkan berat badan dan dapatkan semula badan yang sihat hanya dengan menghirup secawan Beauty Dutox Tea yang lazat setiap hari. Formula herba semula jadi 5-dalam-1 ini adalah jawapan anda kepada badan yang lebih langsing dan sihat!



为什么需要排毒?

我们的身体每天自然的排毒以消除体内的毒素。然而，现今这个现代化的生活里，从我们所喝的水，所吃的食物与所呼吸的空气中，已累积越来越多的毒素。除此之外，压力与消极的思维会使我们身体的免疫系统削弱，从而提高我们身体接触毒素的机率。最后，我们就会很容易的生病，疲劳，皮肤问题，肚子臃肿，消化不良甚至最糟糕的是，容易发胖！

来一杯让你体态轻盈的纤体茶吧!

每天只须喝一杯美味新鲜泡制的5合1 Beauty Dutox Tea, 你就可去掉身上多余的脂肪并重获健康的身体。

Benefits of Beauty Dutox Tea Kebaikan Beauty Dutox Tea Beauty Dutox Tea 的益处



Reduce body weight for a slimmer you
Mengurangkan berat badan untuk badan yang lebih langsing
使体态更轻盈



Improve bowel movement
Meningkatkan perkumuhan
解除便秘



Maintain healthy skin for radiant complexion
Mengekalkan kulit yang sihat & berseri
保持容光焕发与健康的皮肤

Contraindications

The product is not recommended for pregnant women, children and the elderly. Those who suffer severe gastrointestinal diseases are kindly advised to refrain from consuming Beauty Dutox Tea. Please consult your doctor before consuming the product if you are currently under any form of medication. For optimum results, kindly obtain adequate amounts of sleep, exercise and avoid improper dietary habits while consuming Beauty Dutox Tea. The product is suitable for long-term consumption. Should you experience any discomfort i.e. abdominal pain, vomiting or nausea, kindly consult a doctor.

Kontraindikasi

Produk ini tidak disarankan kepada wanita yang hamil, kanak-kanak dan orang tua. Orang yang mengalami sakit usus yang teruk tidak digalakkan untuk mengambil Beauty Dutox Tea. Sila rujuk kepada doktor anda sebelum mengambil produk ini jika anda sedang mengambil ubat-ubatan yang lain. Untuk kesan yang optimum, sila dapatkan tidur yang cukup, berolahraga dan mengelakkan tabiat pemakanan yang tidak betul semasa mengambil Beauty Dutox Tea.

注意:

在此声明此产品不适合孕妇，儿童及老人使用。肠胃病患者应避免服用。若您正在接受任何治疗，请在服用前先咨询您的医生。想要取得事半功倍的效果，在饮用Beauty Dutox Tea的同时，请确保您有足够的睡眠，运动及良好的饮食习惯。若有不适之处，如腹部疼痛，呕吐或作呕，请立即咨询医生。